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Hoolekogu koosoleku protokoll  

 

 

Toimusaeg ja –koht: 03.11.2023, Mammaste TSK 

Koosolek algus 08.00, lõpp 09.45 

Koosolekut juhatajas: Marko Avikson 

Protokollis: Kaire Zopp 

Koosolekust võtsid osa: Marko Avikson, Kaire Zopp, Elar Hani, Indrek Žvirblis, Karlis Kalk 

Kutsutud: Põlva Spordikooli direktor Markus Käo 

Puudusid: 

 

OTSUSTATI: poolthäälte enamusega (poolt 5, vastu 0, erapooletuid 0) kinnitada järgmine 

päevakord: 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 

2. 2024. aasta planeeritava eelarve arutelu 

3. Ülevaade 2023. aasta tegevustest ja investeeringutest 

4. Koosolekul algatatud küsimused 

 

Päevakorrapunkt 1 

Hoolekogu esimehe kandidaadiks esitati Marko Avikson, aseesimehe kandidaadiks Elar Hani ja 

protokollijaks Kaire Zopp. 

 

OTSUSTATI: kinnitada poolthäälte enamusega (poolt 5, vastu 0, erapooletuid 0) Põlva 

Spordikooli hoolekogu esimeheks Marko Avikson, aseesimeheks Elar Hani ja protokollijaks Kaire 

Zopp. 

 

Päevakorrapunkt 2 

Direktor Markus Käo andis ülevaate 2024. aasta eelarve projektist. Projektis ei kajastu hoonete 

ülalpidamiskulud (vesi, elekter, küte jm, mille kulu prognoosib finantsosakond) ega töötajate 

töötasu ja sellega kaasnevad maksud (sõltuvad töötasu alammäära tõusust, pedagoogide töötasu 

tõusust jm poliitilistest otsustest ning selle kulu prognoosib samuti vallavalitsuse finantsosakond).  

 

Muude kulude osas praeguses majanduslikus olukorras suurenemist raske planeerida. Võrreldes 

2023. aasta eelarvega on uue aasta eelarve projektis vähendatud koolituskulusid, sõidukite 

majandamiskulusid, toiduainete ja toitlustusteenuse kulusid ning meditsiini- ja hügieenikulusid 

kokku summas 3000€, sest tänavuse aasta täitmine näitab, et nendel ridadel tekib ülejääk. 

Eelmainitu arvelt suurendatud võistluskulude rida 3000€ võrra, sest sel real vahendeid napib. 

Hoolekogu kiidab eelarveprojekti heaks ning mõistab keerulist majanduslikku olukorda, kuid 

leiab, et võimalusel võiks võistluskulude eelarverida veelgi suurendada.  

 

Suuremahulisi investeeringuid planeeritud ei ole. 
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Päevakorrapunkt 3 

Direktor Markus Käo andis ülevaate 2023. aasta investeeringutest ja tegevustest. Tänu Põlva 

vallavalitsuse ehitusosakonnale on saanud soojustuse ja hüdroisolatsiooni Põlva Spordihoone 

(Metsa 7 lasketiir) sokliosa. Lisaks paigaldati suvel Mesikäpa Hallile uus katusekate, sest vana 

kate lekkis ning kevadel läbi viidud ekspertiisi käigus tuvastati katusel mitmeid defekte.  

 

Alates 13. novembrist algavad tööd Põlva Spordikeskuse jõusaalis. Läbi viidud hanke tulemusena 

värskendatakse ruumi visuaalset ilmet ning vahetatakse välja amortiseerunud tehnosüsteemid. 

Remonditööde järel on kavas osta sisse jõusaali seadmete hooldusteenus, et kogu kasutuses olev 

inventar hooldada ning vajadusel remontida.  

 

Septembris toimus Põlva Spordikoolis avatud treeningute nädal, kus iga spordiala pakkus 

vähemalt ühe avatud treeningu, kus said osaleda kõik huvilised. Osales ca 30 noort, kellest nii 

mõnigi liitus hiljem Põlva Spordikooli treeningutega. Kavas on sellega jätkata ning võimalusel 

enne järgmist õppeaastat korraldada avatud treeningute nädal veidi suuremas mahus. 

 

Päevakorrapunkt 4 

Markus Käo andis ülevaate muutustest Põlva Spordikooli treeningtegevuses. Alates sellest 

õppeaastast treenib senine püstolitreener Maire Tiisler täiendavalt ka püssilaskmise eriala õpilasi.  

 

Arutati spordikooli ja hoolekogu omavahelise koostöö võimalusi alanud õppeaastal.  

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/   

 

Marko Avikson      Kaire Zopp 

koosoleku juhataja      protokollija 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


